



Minghao Gao

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun Law Offices, Mr. Gao interned at Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission (Shanghai International Arbitration Center) and the financial trial division of Shanghai Pudong New District People's Court, where he participated in the management of multiple arbitration and litigation cases. Mr. Gao also interned at the Shanghai Office of Jones Day and was involved in legal research related to foreign direct investment and cross-border mergers and acquisitions.

Mr. Gao specializes in civil and commercial dispute resolution, including litigation, arbitration, enforcement, and bankruptcy. Mr. Gao has represented or assisted clients before the China International Economic and Trade Arbitration Commission, the Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission, and domestic courts such as Beijing High People's Court, Beijing Financial Court, Shanghai Financial Court, etc., in various civil and commercial cases, which mainly cover contractual disputes involving financial loan contracts, financing lease contracts, technology service contracts, energy management contracts, lease contracts, commission contracts, etc., disputes related to corporate equity transfers/redemptions, shareholders' right to know, liability for damaging shareholders' interests, and disputes arising from securities fraud liabilities involving misrepresentation and insider trading.

EDUCATION

Mr. Gao received a Bachelor of Laws degree from Fudan University in 2021, followed by a Master of Laws degree in International Law from Renmin University of China in 2023.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

PUBLICATIONS

Study on Effect of Arbitration Agreements for Arbitration of Overseas Arbitral Institutions in Mainland China, published in COMMERCIAL ARBITRATION & MEDIATION 2023 (03)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



高明豪

北京

业务领域

- 争议解决

工作经历

在加入汉坤律师事务所之前，高明豪律师曾在上海国际经济贸易仲裁委员会（上海国际仲裁中心）和上海市浦东新区人民法院金融审判庭实习，参与多起仲裁和诉讼案件的管理工作。高律师还曾在美国 Jones Day 律师事务所驻上海代表处实习，参与外商直接投资和跨境并购所涉法律研究等工作。

高律师专长于民商事争议解决，包括诉讼、仲裁、执行、破产等。曾代表或协助客户在中国国际经济贸易仲裁委员会、上海国际经济贸易仲裁委员会以及北京市高级人民法院、北京金融法院、上海金融法院等国内法院处理各类民商事案件，主要涵盖金融借款合同、融资租赁合同、技术服务合同、能源管理合同、租赁合同、行纪合同等合同纠纷，股权转让/回购、股东知情权、损害股东利益责任等与公司有关的纠纷，以及证券虚假陈述责任、内幕交易责任等证券欺诈责任纠纷。

教育背景

高明豪律师于 2021 年获得复旦大学法学学士学位，随后于 2023 年获得中国人民大学国际法法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

最近出版物

《约定境外仲裁机构在我国内地仲裁的协议效力研究》发表于《商事仲裁与调解》2023 年第 3 期

工作语言

中文、英文